
 

 

Geachte raadsleden, 
 
Ik sta hier namens 6 boeren uit de landbouwpolder, die het idee hebben 
opgepakt om samen een serieuze bijdrage te leveren aan de 
energietransitie.  
Waarom doen we dit?  
 
Ten eerste om toekomstperspectief voor ons bedrijf te behouden en 
onze kinderen de mogelijkheid te geven in de toekomst het 
(familie)bedrijf over te nemen. Om als bedrijf te overleven moeten we 
opzoek naar een breder verdienmodel. Wij denken hierbij aan het 
verduurzamen van de lokale landbouw.  
 
Ten tweede willen we het samen doen. Met de burgercooperatie 
Drechtse Energie, zodat we samen met de burgers een passend plan 
kunnen maken en de Dordtenaren ook mede-eigenaar kunnen worden 
en mee kunnen profiteren van de financiele rendementen. 
 
En ten derde willen we dat de duurzame stroom geleverd kan worden 
aan Dordtse ondernemers en inwoners. Hiervoor gebruiken we de 
kennis van Eneco, we kunnen onderzoeken of nieuwe technologieën 
zoals een smartgrid, accu’s of waterstof de concurrentiepositie van onze 
bedrijfsleven kan versterken. 
 
Laat ons met elkaar de mouwen opstropen en onderzoeken of er onder 
voorwaarden duurzame energie in de landbouwpolder mogelijk is 
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